
 

 Verslag vergadering 

 

 

 

Verslag Bewonersplatform Aldenhof 11 juli 2023 

 

Aanwezig: Pierre Sophie (vz), Toine van Bergen, Johan de Bruijn,  

John en Lydie Hobo, Ed van den Hoogenband, Denny Leewes, Augustinus Panford, 

Robertjan van Putten-Joosten 

Pieter Pelser (opbouwwerk), Erik Verschuren (D66 Nijmegen) 

Petra Kerkhof (notulist) 

 

Afwezig (mkg): Arjan, Bresser, Lisette van der Meer, Yurre Wieken 

 

 

 

1. Opening;  

 

Kennismaking met Erik Verschuren, fractievolger van D66 Nijmegen. Hij is voor D66 

contactpersoon voor stadsdeel Dukenburg. Beroep huisarts. Hij is geïnteresseerd in 

wat er leeft in Aldenhof, vandaar dat hij een keer aansluit bij het bewonersplatform. 

 

2. Goedkeuren notulen; 

 

Misverstand over datum afscheid Yolanda Hartkamp (Aldenhove). Is 14/7 i.p.v. 6/6. 

► Denny regelt bloemen, Toine zal ze namens het platform overhandigen. 

 

► Lydie zal contact opnemen met Lisette om de actie voor een picknicktafel op te 

pakken. Pierre stuurt mailadres Lisette naar Lydie. 

 

Notulen 30 mei 2023 worden vastgesteld. 

 

3. Vaststellen agenda, mededelingen en ingekomen stukken; 

 

Agenda is akkoord. Er zijn geen mededelingen. 

Ingekomen stukken zijn door Denny naar iedereen gemaild. 

 

4. Intentieovereenkomst Ketelhuis; 

 

7 juli jl. is de intentieovereenkomst ondertekend door vijf partijen: Talis, SLAK,  

de Lindenberg, Bindkracht10, en bewonersplatform Aldenhof. 

Gebruikers van het Ketelhuis worden SLAK, Bindkracht10 en de wijk. Ook verbinding 

met de Lindenberg Aldenhof (podium). 

► Pieter wil met het platform om tafel over de wensen voor het Ketelhuis (laag-

drempelige activiteiten, aanpak buitenruimte).  

Het Ketelhuis wordt waarschijnlijk eind dit jaar in gebruik genomen. 

 

In Aldenhof ook onderzoek naar gebruik/aanbouw de Lindenberg en garages onder 

de maisonnettes. 

 

5. Bezoek D66 aan ons overleg; 

 

Erik geeft aan dat er een aantal uitdagingen liggen in Dukenburg: armoede, mentale 

gezondheid, veiligheid, overlast. Het idee van het Ketelhuis als ontmoetplek voor de 
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wijk spreekt hem aan, want ontmoeting is goed voor de gezondheid en tegen 

eenzaamheid. Dat plan heeft zijn steun. 

 

6. Stand van zaken buslijn; 

 

Robertjan heeft 28 juli een afspraak met een beleidsmedewerker van de gemeente 

over de bus in Aldenhof. Sinds 2017 is het aantal buslijnen dat Aldenhof aandoet 

flink gekort, evenals de frequentie van de inmiddels enige lijn 331 die nog door 

Aldenhof rijdt. Na 18.00u en op zondag rijdt er een pendelbusje. Lijn 331 rijdt niet 

meer de rondweg door Aldenhof, maar keert halverwege.  

Het platform wil beter openbaar vervoer in Aldenhof. 

 

7. Groene tocht door de wijk; 

 

Pierre heeft in Bottendaal een groene tocht meegelopen. Het idee daarachter was dat 

bewoners via het onderwerp groen in de wijk met elkaar in contact komen en wellicht 

gezamenlijk hun wijk of straat meer vergroenen. Groen in de tuin draagt bij aan 

verkoeling in je huis. Hij oppert het idee om dit ook in Aldenhof te organiseren en 

wellicht op die manier leden te werven voor het platform. 

 

► Besloten wordt om in het voorjaar gezamenlijk met Operatie Steenbreek, de 

woningcorporatie en de tuinbouwschool te starten met een tuinproject in Aldenhof. 

Tegels eruit, groen erin. De kick-off kan plaatsvinden vanuit het Ketelhuis. 

 

8. Stand van zaken opschoondag 

 

De opschoondag is op zaterdag 23 september, 13.00-15.00u, bij De Aldenhove. 

Talis en Dar faciliteren dit. Na afloop is er soep en een springkussen voor de kids. 

► Denny stuurt vóór 28/7 een artikel naar Toine voor plaatsing in de Dukenburger. Er 

komen posters bij het tankstation en de school gaat er aandacht aan besteden. 

 

9. Stand van zaken bouwdorp 

 

Organisatie bouwdorp is niet aanwezig. 

Ed meldt dat vrijwilligers de bewaking van het bouwdorp ’s nachts op zich nemen, 

omdat de politie onderbezet is. 

 

► De wijkagent wordt uitgenodigd voor de volgende vergadering. 

 

10. Rondvraag en sluiting 

 

• Erik geeft aan 1-2x per jaar te willen aansluiten. Hij ontvangt graag de notulen. 

►      - Denny neemt hem op in de verzendlijst. 

• Johan is voornemens vaker aan te sluiten bij het platform. 

• Robertjan meldt dat de gemeente voornemens is om over twee jaar de rondweg 

opnieuw te asfalteren. De fietspaden, met name aan de 50e straat, verkeren in 
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slechte staat en zijn zelfs gevaarlijk vanwege de losse steentjes. Hij pleit voor het 

vervroegen van dit onderhoud. 

Vanuit het platform wordt gewezen op de boom bij de vijver die nog steeds scheef 

staat, het hoge groen langs de oever dat gemaaid zou worden en de fontein die 

niet werkt.  

►            - De wijkregisseur Fysiek wordt uitgenodigd voor de volgende vergadering. 

 

Sluiting 21.15u. 

 

Volgende vergadering: dinsdag 29 augustus 

 

 

 

 

 


